

NICOLA VON DONHOFF



Journaliste, fan de voitures de sport et de Grand Prix d'avant-guerre et des années 50, Nicola préfère nettement lire une fiche technique de carburateur qu'un magazine de mode. Issue d'une famille de passionnés, Nicola court, avec son Alfa GTA 1600 ou son AC Aceca, Mille Miglia, Le Mans Classic, Tour Auto et autres. Surtout, Nicola est l'organisatrice de l'Oldtimer Grand Prix au Nürburgring. Sa sensibilité et sa connaissance de l'automobile font d'elle un membre averti de Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.

Journalist and car-enthusiast with a special fondness for both Sports & GP pre-war or 50s cars, Nicola prefers to read a carburettor technical sheet rather than fashion magazines. She was raised in a family passionate about classic cars. She has three children and enters her Alfa GTA 1600 or her AC Aceca Bristol for the Mille Miglia, Le Mans Classic, Tour Auto, and many races. Above all, Nicola organizes the Oldtimer Grand Prix at the Nürburgring. Her sensibility and knowledge of the motor car make her an expert judge at Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.